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Toespraak Voorzitter 

Bij de in ontvangstname van het rapport ‘Grip op informatie’ van de 

werkgroep Informatieafspraken 

Dinsdag 6 juni 2023 
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Hartelijk welkom aan de Voorzitter mevrouw Van 

Dijk en leden mevrouw Kamminga, mevrouw 

Leijten, mevrouw Maatoug en de heer Sneller 

van de werkgroep Informatieafspraken.  

 

De werkgroep onder leiding van Inge van Dijk is 

in 2021 van start gegaan met als doel het doen 

van aanbevelingen aan de Kamer en het kabinet 

om de informatievoorziening in de praktijk beter 

en effectiever te laten verlopen. 

 

De afgelopen periode hebben jullie grondig 

onderzoek gedaan naar een aantal knelpunten 

rondom de informatievoorziening in de praktijk.  

 



 

 

 

 

Want de informatievoorziening is voor de Tweede 

Kamer van essentieel belang om de 

controlerende taak goed te kunnen uitoefenen.  

 

Vandaag is aan de orde de aanbieding van het 

rapport ‘Grip op informatie’. Hiermee voldoet de 

werkgroep aan een verzoek van het Presidium.  

Graag geef ik het woord aan mevrouw Van Dijk. 

 

Ik ben dankbaar dat ik het rapport in ontvangst 

mag nemen. Ik wil de werkgroep hartelijk 

danken voor het grondige werk dat zij hebben 

gedaan.  

 

Jullie concluderen terecht dat de 

informatievoorziening van het kabinet aan de 

kamer beter kan en beter moet.  



 

 

 

 

Zo wordt informatie vanuit het kabinet soms te 

kort voor een gepland debat naar de Kamer 

gestuurd. En worden informatieverzoeken soms 

niet afdoende gehonoreerd, en in sommige 

gevallen zijn de kabinetsstukken weer te 

omvangrijk. 

 

Ook komt het voor dat de pers eerder 

geïnformeerd is dan de Kamer. Daar heb ik zelf 

onlangs met de minister-president nieuwe 

afspraken over gemaakt. Naar aanleiding van die 

afspraken heb ik een brief aan de kamer 

gestuurd.  

 

Het rapport dat hier voor mij ligt levert ons 

waardevolle aandachtspunten en aanbevelingen 

op. Waar wij als Tweede Kamer maar ook het 



 

 

 

 

kabinet concreet mee aan de slag zullen moeten 

gaan, mevrouw Van Dijk heeft ze net al 

benoemd.  

 

Ik benoem er een paar. Zo blijkt uit de analyse 

van de werkgroep dat momenteel zestig procent 

van alle schriftelijke vragen van individuele 

Kamerleden niet tijdig beantwoord wordt. Het is 

een terecht punt van aandacht en zorg. Maar ook 

uw aanbevelingen met betrekking tot artikel 68, 

waaronder de toepassing van de regeling 

vertrouwelijke stukken is interessant. 

 

De werkgroep stelt de Kamer voor om een 

schriftelijke kabinetsreactie te vragen op dit 

rapport. Ik zal het rapport als Kamerstuk laten 

innemen. Zodat aan de hand van de 



 

 

 

 

kabinetsreactie er een debat tussen de Kamer en 

het Kabinet gevoerd kan worden over de 

informatievoorziening.  

 

Ook zullen we met de aan de Kamer gerichte 

aanbevelingen aan de slag gaan. Ik geleid het 

rapport door naar de Kamer. Tot slot gaat het 

Presidium graag in op uw voorstel om over de 

opvolging van de aandachtspunten en 

aanbevelingen aan het Presidium te rapporteren. 

Veel dank! 

 

 


